
Til Trafikudvalget. 
-----Oprindelig meddelelse----- 
Fra: Kenny Antonsen [mailto:kenny@mail.tele.dk]  
Sendt: 23. juli 2005 20:44 
Sendt til: Folketingets Oplysning 
Samtale: grenåbanetunnel langs århus havn 
Emne: Vs: grenåbanetunnel langs århus havn 

----- Original Message ----- 
From: Kenny Antonsen <kenny@mail.tele.dk> 
Sent: Monday, June 27, 2005 2:30 PM 
Subject:  

Hej jeg skriver her i håb om at min mail når folketingetstrafikudvalg da jeg 
ikke kan finde en side for udvalget, da jeg for et halv års tid læste at  
folketingetstrafikudvalg ville se på muligheden for at grenåbanen langs århus 
havn enten skal laves til letbane eller lægges i en tunnel langs havnen,     da 
trafikministeren har afvist at lave grenåbanen om til letbane og dermed har 
afgjort at den skal fortsætte som en almendelig nærbane og da der snart skal 
investeres omkring 50 mio kr i en trafikløsning over grenåvej i århus står det 
ikke til at ændre,    dermed er der kun en tunnel løsning der er mulig på 
havnen i århus,       og det haster kommunen overtager de mange kvm på 
havnen alderede i 2007 og så går byggeriet igang med den nye bydel på 
havnen i århus,         og det kan ikke være rigtigt at der skal bulre et 
nærbane tog lige igennem det nye byområde der kommer til at huse 10.000 
indbygger hvoraf mange vil være børn der ikke vil kunne lege sikkert i den 
nye bydel,     det vil sikkert koste op mod 1 mia for en tunnel på 2 km men 
århus kommune skal betale det meste da de kommer til at tjene godt på salg 
af havnearealer,  men staten skulle også betale sit da det er er spørgsmål om 
trafiksikkerhed for befolkningen.      håber at trafikudvalget vælger en 
tunnelløsning da der ikke er andre muligheder og det haster for en sådan 
løsning i århus.       mvh kenny antonsen 
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